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نشانه های گران شدن برق
همدلی _ گــروه اقتصاد:  وزیر نیــرو با بیان 
اینکه اشــکال بزرگ صنعت برق کشــور ناترازی 
تجدیدپذیر  انرژی هــای  اســت، گفت:  اقتصادی 
یکــی از روش های مطمئن بــرای جبران ناترازی 
برق اســت.به گزارش همدلــی، عباس علی آبادی 
گفت: برق کالای بســیار گرانبهایی است که ایران 
در دهه های گذشــته دستاوردهای بزرگی در این 
حوزه به دست آورده اســت.وی با بیان اینکه هم 
اکنون ایران در حوزه تولید و توســعه صنعت برق 
در ردیف کشــورهای برتر جهان است، ادامه داد: 
اشــکال بزرگی کــه در صنعت بــرق وجود دارد 
ناترازی اقتصادی در این حوزه اســت که ســبب 
شــده تا میزان مصرف برق نسبت به ظرفیت های 
تولید به شــدت افزایش پیدا کند و از سوی دیگر 
منابع مالی کافی برای توســعه ظرفیت تولید برق 
از بین برود.وزیر نیرو به ارزش و اهمیت بالای دو 
کالای برق و آب اشــاره کرد و گفت: لازم است از 
مسیرهای مختلف برای اصلاح باور عمومی درباره 

ارزش واقعی آب و برق گام های مهمی برداریم.

 همتی: گره کور واردات خودرو
 باز شد

همدلی _ گروه اقتصاد:  وزیر امور اقتصادی و 
دارایی از باز شــدن گره کور واردات خودرو خبر 
داد.به گزارش همدلی، عبدالناصر همتی در شبکه 
اجتماعی ایکس نوشــت: امــروز بالاخره گره کور 
واردات خودرو را با تدبیر رئیس جمهور در جلسه 
ستاد اقتصادی دولت باز کردیم.  همه بدانند اجازه 
انحصار در هیچ حوزه و صنعتی را نمی دهیم. همه 
صنایــع باید با رقیب خارجی خــود رقابت کنند. 

منافع ملت ایران در رقابت است.

 سیگاری ها جیب دولت را 
پر کردند

همدلی _ گروه اقتصاد: به موجب بررســی های 
دیوان محاســبات، با وجود مالیــات بالای گرفته 
شــده از محل مصرف ســیگار و تنباکو در کشور، 
هنوز هــدف قانون گذار در حــوزه مصرف مبالغ 
دریافتی از این برای بخش ســلامت محقق نشده 
است.دیوان محاســبات کل کشور اعلام کرد طی 
سال گذشته، از محل مصرف سیگار و تنباکو مبلغ 
۳.۲ همت مالیات اخذ و به خزانه واریز شده است.

براســاس این گزارش از محــل منابع مذکور ۱.۶ 
همت به وزارت بهداشــت اختصاص یافته اســت. 
۵۱۲ میلیارد از این محل در اختیار وزارتخانه قرار 
گرفتــه که از این مبلغ حدود ۱۴۳ میلیارد تومان 
به دانشکده ها و دانشگاه های علوم پزشکی سراسر 
کشــور ابلاغ شــده ولی این مراکز وجوه دریافتی 
را مصــرف نکرده و به ســال بعــد منتقل کردند. 
همچنیــن این وزارتخانه مبلــغ ۸ میلیارد تومان 
از منابــع تخصیص یافته را مغایــر با موافقت نامه 
مربوطه به جمعیت مبارزه با اســتعمال دخانیات 
ایرانیان پرداخت کرده و بالغ بر ۳۶۱ میلیارد دیگر 
از ایــن اعتبارات نیز توســط وزارتخانه مذکور به 

سال بعد منتقل شده است.

کمبود برق، ترمز تولید فولاد شد
تولیدکنندگان  انجمن  اقتصاد:  گروه   _ همدلی 
فولاد ایران جزئیات کامل تولید محصولات زنجیره 
آهن و فولاد در ۵ ماهه اول ۱۴۰۳ را منتشر کرد 
که نشــان دهنده کاهش تولید این محصولات در 
کشــور بوده است.براساس آمار منتشرشده توسط 
انجمن فولاد، محدودیت های شدیدتر برقی امسال 
نسبت به سال گذشته، تولید ۵ ماهه فولاد میانی 
کشــور را حدود ۷۰۰هزار تن بــه ارزش بیش از 
۳۰۰ میلیــون دلار کاهش داده است.بیشــترین 
نرخ افت تولید زنجیره فولاد در نبشــی و ناودانی، 
میلگرد و شمش فولادی به ترتیب با ۱۳.۶ و ۹.۲ 
و ۷.۹درصد کاهش بوده اســت. همچنین کاهش 
۲درصدی تولید گندله سنگ آهن موجب نگرانی 

تولیدکنندگان آهن اسفنجی شده است.

صنعت چرم با 2۵درصد ظرفیت 
کار می کند

یک کارشــناس حوزه صنعت چــرم بیان کرد: در 
حال حاضر صنعت چرم فقط با ۲۵درصد پتانسیل 
خود کار می کند.افشــین شادی مهر در گفت وگو با 
اقتصادآنلایــن بیان کرد: دولــت باید برای صنعت 
چــرم هزینه کند و این بخــش را راه بیندازد. اگر 
دولت به داد فعالان این حوزه نرســد، صنعت چرم 
در کشور از بین خواهد رفت. در حال حاضر صنعت 
چرم فقط با ۲۵درصد پتانسیل خود کار می کند و 
علاوه بر عدم وجود تکنولوژی های به روز، بزرگترین 
مشــکلات این صنعــت، نبود نقدینگــی و کمبود 
مواد اولیه )پوســت خام( است.وی ادامه داد: تعرفه 
گمرکی که برای واردات پوســت وجود دارد از یک 
طرف و نبود ماشین آلات به روز از طرف دیگر سبب 
شده تا قیمت چرم در ایران بالا باشد و محصولات 
چرمی به اجناس لوکس تبدیل شود به گونه ای که 
فکر نمی کنم بیش از ۱۰ تا ۱۵درصد از جامعه توان 
اســتفاده از چرم را داشته باشند.وی درباره واردات 
محصولات چرمی به کشــور گفت: واردات کیف و 
کفش چرمی به کشــور آزاد است اما تعرفه بالایی 
دارد که باعث می شــود واردات صرفــه اقتصادی 
نداشته باشد.شــادی مهر درباره فعالیت اتباع افغان 
در این صنعت گفت: کار دباغی و چرم سازی بسیار 
سخت است و محیط انجام آن هم بسیار بدبو است. 
اگر افغان ها مشــغول این کار باشند باید دست آنها 

را بوسید چون کار سختی است.

بازار

افسانه عروجی، مدیرعامل گروه سرمایه گذاری لقمان، 
خبر داد:

تغییر نام شرکت سرمایه گذاری 
لقمان به گروه سرمایه گذاری لقمان

 افســانه اروجی مدیرعامل شرکت گروه سرمایه گذاری 
لقمان در خصوص نحوه عملکرد شرکت در سال جاری و 
همچنین پیرامون برنامه های آینده شرکت نکاتی را مطرح 
کرد.بــه گزارش روابط عمومی گروه مالی گردشــگری، 
افسانه اروجی مدیرعامل شــرکت گروه سرمایه گذاری 
لقمان با اشــاره به تاریخچه تاسیس این شرکت گفت: 
شرکت گروه سرمایه گذاری لقمان در ابتدا با نام شرکت 
سرمایه گذاری لقمان در تاریخ سوم بهمن ماه ۱۳۸۳ با 
شخصیت حقوقی سهامی عام نزد اداره ثبت شرکت ها و 
مالکیت صنعتی تهران با سرمایه ای به مبلغ ۱۰ میلیون 
ریال به ثبت رسیده و در تاریخ ۳۱ تیر ۱۳۹۸ به عنوان 
نهاد مالی نزد ســازمان بورس و اوراق بهادار ثبت شده و 
مرکز فعالیت آن در تهران واقع اســت.وی افزود: شرکت 
ســرمایه گذاری لقمان با تکیه بر اعتبار خود و همراهی 
متخصصین و کارشناسان شایسته و توانمند که همواره 
جزو ارزش های بنیادین آن هستند، چشم انداز خود را در 
جهت رسیدن به جایگاه یکی از پنج ارائه دهنده خدمات 
مالی برتر کشــور از لحاظ حضور اثرگذار در بازار مالی با 
اتکا به توانمندی های مدیریتی و سرمایه انسانی خود در 
تعامل ســازنده با ارکان اقتصاد ملی در بازار  سرمایه قرار 
داده است. همچنین تحقق عملیاتی این امر و تثبیت آن 
برای ادوار متمادی به عنوان یکی از شرکت های مطرح 
در صنعت سرمایه گذاری ایران در سطح ملی را سرلوحه 
تلاش های شــرکت می¬داند. اروجــی ادامه داد: عمده 
موضوع فعالیت شرکت سرمایه گذاری لقمان در سال های 
ابتدایی در حوزه ســرمایه گذاری در بازار ســرمایه ایران 
متمرکز بود که در راستای نیل به چشم انداز های مطرح 
شده، حرکت به سمت تکمیل زنجیره ارزش ارائه خدمات 
مالی در برنامه¬ های این شرکت قرار گرفته است. در این 
راستا، شرکت ســرمایه گذاری لقمان به منظور اجرایی 
کردن اهداف خود، ابتدا در ســال ۱۴۰۰ سرمایه خود را 
از ۲۰۰ میلیارد ریال به ۹۰۵.۱ میلیارد ریال افزایش داد 
و در ادامه طی ســال ۱۴۰۱، شرکت موفق به خرید ۵۱ 
درصد از سهام کارگزاری توسعه سهند گردید و سپس 
با پذیرش رکن مدیر صندوق سرمایه گذاری اختصاصی 
بازارگردانی گروه گردشگری ایرانیان، امر خطیر مدیریت 
سهام مجموعه گروه مالی گردشگری به شرکت منتقل 
شد. همچنین به منظور تمرکز فعالیت ها و ایجاد گروه 
مالی واحد، نســبت به خریداری ساختمان اداری اقدام 
کرد و در ادامه در راستای تکمیل زنجیره ارزش خدمات 
مالی، شرکت در سال ۱۴۰۲ موفق به خرید ۶۷ درصد از 
سهام شرکت سبدگردان آمیتیس شد که طی برنامه های 
توسعه ای، از طریق افزایش سرمایه تا ۱۰۰۰ میلیارد ریال 
در این شــرکت میزان سهامداری خود را به بیش از ۹۳ 

درصد رساند. 

 واحد خردایش ماهان سیرجان 
به بهره برداری می رسد

 مدیرعامل شــرکت توســعه فرآوری صنایع و معادن 
ماهان ســیرجان اعلام کرد: واحد خردایش، دانه بندی 
و پیش فرآوری شــرکت توسعه فرآوری صنایع و معادن 
ماهان ســیرجان به ظرفیت پنج  میلیون تن درسال به 
بهره برداری می رســد.به گزارش گروه مالی گردشگری، 
علیرضا پژوه، مدیرعامل شــرکت ماهان ســیرجان، با 
اعــلام این خبر افزود: با تکمیل نصب تجهیزات و انجام 
تست های پرفورمنس واحد خردایش دانه بندی و پیش 
فرآوری سنگ آهن این شــرکت به بهره برداری خواهد 
رســید.وی بیان کرد: این پروژه با استفاده از تکنولوژی 
به روز و اســتفاده از توان ســاخت داخل و بومی سازی 
تجهیزات بــا ظرفیت ۱۰۰۰ تن در ســاعت طراحی و 
اجرا شده اســت.پژوه تاکید کرد: بهره برداری این پروژه 
تاثیر بسزایی در جهت افزایش بهره وری و کاهش قیمت 
تمام شده محصول تولیدی رنجیره فولاد هلدینگ ماهان 
خواهد داشــت. او ادامه داد: این پــروژه در زمان احداث 
برای ۲۰۰ نفر اشتغال در پی داشت و با افتتاح این طرح 
صنعتی ۱۲۰نفر به صورت مستقیم و ۲۰۰ نفر به صورت 
غیرمستقیم مشغول به کار خواهند شد.مدیرعامل شرکت 
ماهان سیرجان گفت: دو پروژه احداث کارخانه کنسانتره 
و گندله سازی هر کدام به ظرفیت سالانه ۲.۵ میلیون تن 
را نیز در دست احداث داریم که طبق برنامه ریزی صورت 

گرفته عملیات اجرایی آنها نیز آغاز شده است.

بانک و بیمه

همدلی| گروه اقتصاد: در حالی که مدت هاست 
فعالان اقتصادی کشور نسبت به تبعات اقتصادی 
تعطیلی روزهای پنجشــنبه هشــدار می دهند، 
استاندار تهران از آنها می خواهد که این موضوع را 

این قدر بزرگ نکنند و به آن گیر ندهند.
از سال گذشته کشور درگیر بحث بین تعطیلی 
روزهای پنج شنبه یا شنبه شــده است. فعالان 
اقتصادی در یک ســمت این کارزار ایســتاده و 
معتقدند که تعطیل کردن روزهای پنجشــنبه، 
فاصلــه بین اقتصاد ایران و اقتصــاد جهان را به 
چهــار روز افزایش می دهد چرا که در تمام دنیا، 
روزهای شنبه و یکشنبه تعطیل است، در مقابل 
اما عده ای با باورهای ضدتوسعه ای قرار دارند که 
معتقدند شنبه باید روز کاری باشد و پنجشنبه 
باید به لیست روزهای تعطیل کشور اضافه شود. 
این عده دلیلی البته ارائه نمی دهند اما شایعات بر 
این اساس قرار دارد که به دلیلی تعطیلی شنبه 
در مذهب یهود، مخالفت این عده با ریشــه های 
مذهبی شکل گرفته و نمی خواهند در کشوری 
مسلمان، روز تعطیل یهودیان، تعطیل اعلام شود.

با این حال اقدام شــوکه کننده مجلس دوازدهم 
و اعــلام اینکــه آنها با تعطیلی روز پنجشــنبه 
موافق هستند نشان داد که محاسبات اقتصادی 
و توســعه ای، در قاموس تصمیم گیری کشــور 
همچنان محلــی از اعراب نــدارد و تصمیمات 
دلبخواهی با توجیهات غیرمنطقی همانند تصمیم 
برای عدم تغییر ســاعت رسمی کشور در فصول 
گرم سال، همچنان از مجالس و دولت ها به کشور 

تحمیل می شود.
ایران همگام با جیبوتی!

در همین زمینه روز گذشته رئیس اتاق بازرگانی 
تهران از تصویب تعطیلی روز پنجشنبه در مجلس 
گلایه کرد و گفت: وقتی دولت از تعطیلی پنجشنبه 
صحبت می کند این امر در وضعیت کسب و کارها 
تاثیر می گــذارد و بــرای تولیدکنندگان بخش 

خصوصی ایجاد هزینه می کند.
»محمــود نجفی عرب« در صد و شــانزدهمین 
شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی استان 
تهران افزود: همه کشورهای دنیا غیر از جیبوتی 
که جمعه تعطیل است، شنبه و یکشنبه تعطیل 
هستند حتی افغانستان و عراق هم جمعه و شنبه 
تعطیل هستند و اتاق بازرگانی هم تعطیلی شنبه 
را پیشنهاد کرد اما در نهایت در مجمع تشخیص 
مصلحت صراحتا به ما اعلام کردند که تعطیلی 
شنبه ممکن نیست و ما هم گفتیم پس پنجشنبه 
را تعطیل نکنید و مجمع هم نپذیرفت و شورای 
نگهبان هم دو دلیل برای رد تعطیلی شنبه آوردند؛ 

یکی تعارض با سیاست های ابلاغی و دیگری هم 
به دلیل تعارض با شرع مقدس.

وی یادآور شــد: تعطیلی دو روز در هفته باز هم 
به مجلس بازگشت و با وجود استدلال های اتاق 
بازرگانی در کمیسیون اجتماعی بر عدم تعطیلی 
پنجشــنبه این امر تصویب شد و البته گمرکات 
و ســازمان ملی اســتاندارد و وزارت بهداشت از 

تعطیلی پنجشنبه استثنا شده اند.
اصلا حرف گوش نمی کنند

رئیس اتاق بازرگانی تهران تاکید کرد: دســتگاه 
حاکمیت اصلا حــرف بخش خصوصی را گوش 
نمی دهد. ۱۰ سال است که نفهمیدیم چرا رابطه 
بانکی ما با جهان قطع اســت با این حال ناامید 
نیســتیم و باید این مملکت را بسازیم اما با این 
روند بعید به نظر می رسد به رشد هشت درصدی 

برسیم.
نجفی عرب در ادامه شــرحی از وضعیت اقتصاد 
کشور ارائه کرد و گفت: دولت و مجلس در برنامه 
هفتم توســعه رشد ۸درصدی را تعریف کردند و 
این امر برای اجرا هم ابلاغ شــد. از این ۸درصد 
۵.۲درصد از رشد سرمایه و ۲.۸درصد نیز باید از 
بهره وری حاصل شود اما باید دید با شرایط کنونی 

کشور تحقق این رشد ممکن است؟
وی افــزود: براســاس داده های مرکــز آمار در 
برنامه های چهارم تا ششــم، رشد تولید ناخالص 
داخلی کشــور حــدود ۳.۵درصد بــوده و ما در 
این سه برنامه به رشــد هشت درصد نرسیدیم 
و میانگین رشــد اقتصادی در این ســه برنامه 

۱.۸درصد بوده است.
رفع ناترازی برق 35 میلیارد دلار سرمایه 

می خواهد

رئیس اتاق تهران ادامه داد: آنچه مانع دستیابی 
به رشد مطلوب شده کمبود منابع ارزی، ضعف 
شــدید جذب ســرمایه گذار داخلی و خارجی، 
نامساعد بودن فضای کسب و کار، ناترازی آب و 
برق و گاز، کمبود منابع مالی و استهلاک سرمایه 
و منفی بودن نرخ ســرمایه گذاری در ۱۱ ســال 

گذشته بوده است.
وی یادآور شــد: برای رسیدن به رشد اقتصادی 
۸درصدی نیــاز به حداقــل ۱۰۰ میلیارد دلار 
ســرمایه خارجی اســت اما با توجه به تحریم و 
شــرایط اقتصادی ، سیاســی و اجتماعی جذب 
این رقم بعید اســت. در برنامه هفتم توسعه به 
سرمایه گذاری برای تولید ۳۰هزار مگاوات برق نیاز 
داریم تا ناترازی برق را جبران کنیم و این برابر با 

صرف هزینه ۳۵ میلیارد دلاری است.
15میلیارد دلار در سال گذشته فرار سرمایه 

داشته ایم
رئیس اتاق تهران اظهار کرد: براساس اعلام بانک 
مرکزی رشد ســرمایه در سال ۱۴۰۱ به قیمت 
ثابت ۱۳۹۵ برابر بــا ۲۷۵ همت بوده که برابر با 
نرخ استهلاک اســت. همچنین خالص سرمایه 
ارزی کشــور در سال گذشته منفی ۱۵ میلیارد 
دلار بوده و کشــور رتبه خوبی در جذب سرمایه 
خارجی ندارد.نجفی عرب بــه موضوع بهره وری 
پرداخت و گفــت: در زمینه بهره وری هم اوضاع 
خوبــی نداریم. بنا بر اعلام وزارت جهاد، در حوزه 
آب به ازای هر مترمکعب آب ۱.۵ کیلو محصول 
تولید می کنیم که این رقم در کشورهای پیشرفته 
معادل سه کیلوگرم است. در برنامه چهارم قرار بود 
۲.۵درصد سهم ما از بهره وری در رشد اقتصادی 
باشــد، در برنامه پنجم این رقم ۲.۶۴درصد و در 

برنامه ششــم ۲.۶۸درصد و در برنامه هفتم هم 
۲.۸درصد باشد اما هیچ کدام از این رقم ها محقق 
نشد و رشد بهره وری حتی به یک درصد هم در 

این سال ها نرسید.
وی در پایان تصریح کرد: وضعیت کشور وضعیت 
مطلوبی نیســت و همین رویــه دارد ادامه پیدا 
می کند و سهم بخش خصوصی از اقتصاد بیشتر 

از ۱۲درصد نیست.
تعطیلی آخر هفته را به بحران ملی تبدیل 

نکنیم
در ادامه این نشســت، اســتاندار تهــران گفت: 
بازرگانان باید نظامی را تعریف کنند که در تمام 
هفته با جهان ارتباط داشته باشند و این مسأله را 
نباید به این اندازه بغرنج کنند. بسیاری از مشاغل 
مانند بخش درمان اصلا تعطیلی ندارند و در تمام 
هفته خدمت رسانی می کنند. می توانیم در تجارت 
بین الملل راهکارهایی را اتخاذ کنیم که تجارت را 
در تعطیلات جهانی نیز پیش ببریم و این مسأله را 

به بحران ملی تبدیل نکنیم.
»علیرضــا فخــاری« گفت: رشــد ۲۴درصدی 
صادرات، اقتضائات خود را دارد. برنامه ریزان، آماری 
برنامه می چینند که در اجرا موفق نیست چون 
برنامه ریزی و اجرا باید با هم تطبیق داده شــود. 
ما یک دیپلماســی آرمانی اقتصادی داریم اما در 

اجرای آن همچنان مشکل است.
وی افزود: عدم ثبات سیاست ها که تضمین کننده 
نظامات اســت از چالش های ماست. نظام اداری 
کشور باید اصلاح شود و هر کس قانون را تفسیر 
به رای نکند پس ما نیاز به ثبات سیاست ها داریم و 
بخش صادرات هم از این جریان بی نصیب نیست.

تعطیلات پایان هفته مساله مهمی نیست
فخاری ادامه داد: همین بازگشــت ارز حاصل از 
صادرات به قدری پیچیده اســت که صادرکننده 
از آن امتناع می کند. ناترازی تجاری نشان می دهد 
که دیگران در واردات به ما غالب هستند اما قابل 
توجه اســت که حتی قدرت های اقتصادی هم با 
انواعی از تحریم ها در کشــمکش هســتند و در 

مبادلات محدودیت دارند.
وی یادآور شد: متأسفانه در کشور ما ثبات وجود 
ندارد و برای این بی ثباتی هم هیچ کس مواخذه 
نمی شــود. نمونه این بی ثباتی در عدم توفیق در 

توسعه مناطق آزاد است.
اســتاندار تهــران در ادامه بــه موضوع تعطیلی 
پنجشنبه پرداخت و گفت: تعطیلات پایان هفته 
از نظر عموم، مسأله مهمی نیست و بازرگانان هم 
باید نظامــی را تعریف کنند که در تمام هفته با 

جهان ارتباط داشته باشند.

در واکنش به اعتراض ها درباره آینده اقتصاد و تعطیلی پنج شنبه ها 

استاندار تهران: لطفا این قدر گیر ندهید!

طی هفته های پس از تشــکیل دولت چهاردهم، قیمت برخی از 
کالاهای اساسی افزایش یافته است.به گزارش تسنیم، در هفته های 
اخیر بازار کالاهای اساسی دورخیز افزایش قیمت داشته طوری که 
قیمت برخی از این کالاها افزایش یافته و برخی از کالاها کماکان به 

دنبال افزایش قیمت هستند.
افزایش قیمت شیرخام به 18هزار و 100 تومان

قیمت شیر خام، یکی از ضروری ترین مواد غذایی به تازگی از ۱۵هزار 
تومان به ۱۸هزار و ۱۰۰ تومان در هر کیلوگرم افزایش یافته است. 
این افزایش قیمت نه تنها مصرف کنندگان نهایی بلکه بخش های 

مختلف صنعتی را نیز تحت تأثیر قرار می دهد.
افزایش قیمت مرغ به محدود 85هزار تومانی

مــرغ نیز از این تغییرات مصون نمانده و قیمت آن در بازار افزایش 

یافته اســت. به منظور تنظیم بازار و جلوگیــری از کمبود، دولت 
تصمیم به متوقف کردن صادرات مرغ گرفت که البته بعدا تکذیب 
شد. با این حال گزارش های میدانی نشان می دهد هر کیلوگرم مرغ 

در تهران در محدوده ۸۵هزار تومان به فروش می رسد.
جولان خیار 40 تا 70هزار تومانی در بازار

قیمت انواع میوه در بازار نیز با رقم های عجیبی به فروش می رسد. 
کف قیمت بخش عمده ای از میوه ها به هر کیلوگرم ۵۰هزار تومان 
رسیده و هر کیلوگرم خیار  به عنوان یک صیفی که معمولا قیمت 
پایینی دارد، ۴۰ تا ۷۰هزار تومان به فروش می رسد. این افزایش ها، 

فشار زیادی بر خانواده ها و افراد با درآمد ثابت وارد کرده است.
کمبود شکر و احتمال گرانی دوباره

همچنین اتحادیه صنف سوپرمارکت و مواد پروتئینی تهران اعلام 

کرده که با کمبود شکر با نرخ مصوب و دولتی در بازار مواجه هستیم. 
این اتحادیه اعلام کرده است: موضوع شکر در بازار سوپرمارکت داران 
این روزها به یک معضل جدی بدل شــده چون آنها مجبورند این 
کالای اساسی را به دلیل عدم فروش دولتی از بازار آزاد و با قیمت 
بالا تهیه کرده و از آن سو به دلیل فروشی که بالاتر از قیمت مصوب 

است توسط بازرسان سازمان تعزیرات جریمه شوند.

در ماه نخست فعالیت دولت چهاردهم رخ داده است

نشانه گیری گرانی ها برای کالاهای اساسی

اول  معــاون  اقتصــاد:  همدلی|گــروه 
رئیس جمهــور گفــت: شــرایط ناترازی های 
اقتصــادی نمی تواند پایدار بماند و ما هم امید 
بــه اصلاح این روند داریم. مردم هم با امید به 
اصلاح این روند به تفکــر رئیس جمهور رای 

داده اند.
»محمدرضا عارف« با اشــاره به ناترازی انرژی 
در کشــور گفت: از الان مشخص است که در 
زمســتان با ناترازی گاز مواجه خواهیم بود و 
۴-۵ ماه بعد هم با ناترازی برق مواجه خواهیم 

بود.
وی بــا بیان اینکه این مشــکل را نمی توان با 
راهکارهای کلاســیک حل کرد، عنوان کرد: 
معتقدیم به رغم مشکلاتی که در حوزه جذب 
ســرمایه گذاری خارجی به دلیل مشــکلات 
تحریمی با آن مواجه هستیم، مشکل ناترازی 

انرژی راهکار دارد.
معــاون اول رئیس جمهور با تاکید بر اینکه به 
هیچ وجه نباید تسلیم شــد،  اظهار داشت: ما 
با ناترازی هــای دیگری در حوزه اقتصادی هم 
مواجه هستیم اما این شرایط نمی تواند پایدار 

بماند و ما هم امید به اصلاح این روند داریم.
شرایط کشور بسیار خوب است!

معــاون اول رئیــس جمهــور در ادامه گفت: 
کشــور در شرایط بســیار خوبی است. فضای 
همکاری است و بین دولت، مجلس و نهادهای 
حاکمیتــی رابطه اخلاقی و صمیمانه ای وجود 

دارد که بهترین شــرایط بــرای پرداختن به 
چالش هاست.

عارف اظهار داشت: بر این باوریم که وفاق ملی، 
راه نجات کشور است و اگر نتوانیم همدیگر را 
تحمل و وفاق را دنبال کنیم، دشمن حداکثر 

استفاده را خواهد کرد.
وی تصریح کرد: در یکی و دو ماه اخیر، دغدغه 
و تلاش اصلی رسانه های معاند، ایجاد تفرقه و 
از بین بردن وفاق داخل کشــور است؛ وفاقی 
کــه بین قوه مقننه و قوه مجریه اســت. رایی 
که مجلس به وزرای دولت چهاردهم داد، پیام 
وفاق بود.عارف در پایــان گفت: امروز اولویت 
مردم، مساله معیشتی و مساله اقتصادی است 
و گام برداشــتن دولت در این راستا به تقویت 
وفاق ملی کمک می کند. البته حفظ وفاق در 
شعار نیست و این عمل است که نشان می دهد 
که این وفاق مورد اعتنای دولتمردان هســت 

یا نیست.

هشدار معاون اول رئیس جمهور درباره ناترازی گاز

زمستان سخت در راه است
سازمان 
۰۲۱۸۸۸۳۹۴۵۱روزنامهآگهی ها

۰۹۱۲۱۸۳۸۵۳۷


